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College B&W

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De gemeenteraad heeft op 11 juni 2020 de motie 'Meer standplaatsen voor woonwagens' 
aangenomen.

Daarin is verzocht aan het college van B&W om:

1. Voor 1 oktober 2020 te onderzoeken of op het voormalige woonwagenpark bij Sportpark 
Vierhoeven en/of op andere locaties in de gemeente Roosendaal standplaatsen voor woonwagens 
kunnen worden gerealiseerd;

2. De uitkomsten hiervan - inclusief de financiële consequenties - kenbaar te maken aan de 
gemeenteraad;

3. Voor 1 oktober de raad te informeren over de werkwijze van Stichting Woonwagenbeheer Zuid-
West Nederland en firma Nijbod aan wie het beheer van woonwagenparken is uitbesteed;

4. In de Woonagenda duidelijke beleidskaders op te nemen met betrekking tot woonwagens en 
hierbij de reeds opgedane ervaringen uit andere gemeenten te betrekken;

De gemeenteraad is tussentijds geïnformeerd dat sportpark Vierhoeven geen optie is. Inmiddels is de 
datum van 1 oktober 2020 verlopen en is er wel een themabijeenkomst voor gemeenteraadsleden 
ingepland over dit onderwerp op 14 oktober a.s. Ook staat in de onlangs gepresenteerde begroting 
2021 dat de gemeente in 2021 verder gaat met het realiseren van nieuwe woonwagenstandplaatsen 
door het opstarten van planologische procedures en het bouw- en woonrijp maken van de betreffende 
locaties.

Dit brengt ons tot de volgende vragen, conform de motie en mede ook ter voorbereiding op de 
themabijeenkomst en de komende begrotingsbehandeling waar u budget vraagt voor ontwikkeling 
standplaatsen:

1. Kunt u ons derhalve doen toekomen de locaties die in beeld zijn.

2. Kunt u ons doen toekomen de informatie inzake de werkwijze van de Stichting 
Woonwagenbeheer Zuid-West Nederland en firma Nijbod aan wie het beheer van 
woonwagenparken is uitbesteed?

 

Alvast dank voor uw antwoorden.

 

Namens de PvdA, Michael Yap

 



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Antwoord:

Zoals u zelf al constateert is er in dit kader morgen, om u optimaal te faciliteren, een 
themabijeenkomst gepland. Tijdens deze bijeenkomst zullen wij uitgebreid stilstaan bij de locaties 
waar wij mogelijkheden voor uitbreiding van standplaatsen zien en zullen ook onze partners aan het 
woord komen om hun rol in het geheel aan u toe te kunnen lichten.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder dr. A.A.B. (Toine) Theunis


